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教育背景

北京大学法学学士。

专业经历

俞延彬律师具有近二十年的执业经历，办理民商事诉讼、

仲裁案件数百起，在争议解决领域具有丰富经验，受到客

户的广泛肯定和好评。

俞延彬律师荣获全国律师协会青年领军人才、北京市朝阳

区年度优秀律师、北京市朝阳区公益法律服务先进个人、

全国中小企业法治人才库法治人才等荣誉称号，并受聘担

任北京市律师协会企业法律顾问事务专业委员会副主任、

朝阳区律师协会仲裁与调解业务研究会副主任、九三学社

北京市委新一届企业家联席会副会长、北京市监狱（戒

毒）管理局法律顾问团成员、朝阳区律师协会参政议政促

进工作委员会委员、北京市朝阳区律师行业新的社会阶层

人士联谊会执委等社会职务，同时获聘担任天津、广州、

武汉、宁波、台州、唐山等多地仲裁委员会仲裁员。

执行领域及专长

俞延彬律师具有扎实的法学理论功底和丰富的实际办案经

验，在企业合规、公司法、合同法、劳动法业务上尤为擅

长，对企业重组、公司并购、股权转让、不良资产处置等

也具有深入的研究。服务客户包括国投资产管理公司、中

国华录集团有限公司、北京城建集团有限公司、中国民生

银行股份有限公司、山重融资租赁有限公司、北京海林投

资股份有限公司、朗讯科技（中国）有限公司工会委员会

等，以优质、高效的服务赢得了当事人的肯定和好评。

俞延彬律师并担任多家公司的常年法律顾问，服务范围包

括高科技、医疗等诸多行业；国企、大型私企、外资企

业、上市公司等诸多企业类型，为顾问单位提供法律意

见，审查法律文件，代理诉讼、仲裁案件，设计交易模型

等，从法律与商业的综合思维出发，为顾问单位的良性发

展保驾护航。

工作语言

中文 英文 

Education
Bachelor of Law, Peking University.

Professional Experience
Attorney Yanbin Yu has nearly 20 years of practice experience, 
handling hundreds of civil and commercial litigation and 
arbitration cases, and has rich experience in the field of dispute 
resolution, which has been widely recognized and praised by 
clients.
Attorney Yu is awarded the honorary titles of Young Leaders of the 
National Attorneys Association, Excellent Attorneys of the Year in 
Chaoyang District of Beijing, Advanced Individuals in Public 
Welfare Legal Services in Chaoyang District of Beijing, and Legal 
Talents in the National Small and Medium-sized Enterprises Legal 
Talents Pool. He is also employed as Deputy Director of the 
Professional Committee of Enterprise Legal Advisory Affairs of 
Beijing Attorneys Association, Deputy Director of the Arbitration 
and Mediation Business Research Association of Chaoyang 
Attorneys Association, Vice Chairman of the New Joint Meeting of 
Entrepreneurs of Beijing Municipal Committee of Jiusan Society, 
Member of the Legal Advisory Group of Beijing Prison (Drug 
Rehabilitation) Administration, and Member of Chaoyang 
Attorneys Association's Political Participation Promotion 
Committee. At the same time, he is appointed as an arbitrator of 
arbitration commissions in Tianjin, Guangzhou, Wuhan, Ningbo, 
Taizhou, Tangshan and other places.

Practice Areas
Attorney Yu has a solid foundation in legal theory and rich 
practical experience in handling cases. He is particularly good at 
corporate compliance, company law, contract law and labor law. 
He also has in-depth research on corporate restructuring, mergers 
and acquisitions, equity transfer and disposal of non-performing 
assets. His clients include SDIC Assets Management Co.,Ltd, 
China Hualu Group Co., Ltd., Beijing Urban Construction Group 
Co., Ltd., China Minsheng Banking Corp., Ltd., Shanzhong 
Financial Leasing Co., Ltd. and the trade union committee of 
Lucent Technologies (China) Limited. He has won the recognition 
and praise of the clients with high-quality and efficient services.
Attorney Yu also serves as a perennial legal adviser to many 
companies, covering high-tech, medical and many other industries; 
state-owned enterprises, large private enterprises, foreign-funded 
enterprises, listed companies and many other types of enterprises. 
He has also provided legal advice for consultants, reviewed legal 
documents, represented for litigation and arbitration cases, 
designed transaction models, etc. Based on the comprehensive 
thinking of law and business, attorney Yu safeguards the healthy 
development of consultants.

Language Skills
Mandarin and English


